
6天4晚 / 6D4N

Tour code : BTADL06-17

行程 / Itinerary

阿德萊德 + 袋鼠島
Adelaide with Kangaroo Island

漢多夫德國村

Hanhdorf Village
芭羅莎古堡酒莊
Chateau Barossa

芭羅莎谷
Barossa Valley

神奇巖石
Remarkable Rock

6天4晚 / 6D4N

抵达阿德莱德，驱车前往【芭罗莎谷】，澳洲最古老、也是全球最顶级
的葡萄酒产区。首先前往有百年历史的【回声墙】，是芭罗莎水库的
保留墙壁，据说可以听到另一边对方悄悄说话的声音。接着到拥有
百年历史的【沙普酒庄】了解葡萄酒酿制过程及品尝美酒，续程前往
建筑恢宏，艺术气氛浓厚的【芭罗莎古堡酒庄】。最后到【文娜斯山瞭
望台】的观赏点一览芭罗莎山谷全景。

抵达阿德莱德      芭罗莎      阿德莱德        【午/晚餐】
Arrival Adelaide      Barossa      Adelaide                         【L / D】

第2天
DAY 2

今天集合于指定地點, 乘搭旅遊巴士前
往新加坡樟宜机場乘搭客机飞往澳洲
阿德莱德。
Meet at assemble point and coach 
transfer to Singapore Changi Airport for 
your overnight flight to Adelaide.

新山     新加坡    阿德莱德
Johor Bahru      Singapore     Adelaide

第1天
DAY 1



Tour code : BTADL06-17
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旅行团取消手续费

成人【全包】
(一人一房)

航班时间 / Flight details *(航班可能更動/subject to change):

出发 Dep：新加坡 SINGAPORE  - 阿德莱德 ADELAIDE
回程 Rtn ：阿德莱德 ADELAIDE - 新加坡 SINGAPORE

成人【全包】
(两/三人一房)

小孩加床
【全包】

小孩的价格【全包】
(1位小孩和1位成人同房)

小孩无床
【全包】

RM RM RM RM RM

全包团费包括:
经济舱来回机票(20公斤行李)及机场税、

当地导游司机小费(团体出发)

PACKAGE INCLUDED
Economy Class Air Ticket (20KG Luggage) & Airport Tax, Tour Guide & 

Driver Tipping

全包团费不包括:
机上用餐(廉价航空)、领队小费、酒店行李员小费、

旅游保险、突发性燃油税

PACKAGE EXCLUDES
Meal on board (Budget Airline),Tour Leader Tipping, Bell Boy Tipping, 

Travel Insurance, Airline Fuel Surcharge
出发日期 / DATE OF DEPARTURE

16人成行及派领队 / Group departure & assign a tour leader with a 
minimum of 16 adults

以上价格是按16成人以上报价,若不足16成人价格另议。
如有突发性燃油费或是税务有任何调整，我社有权向客
人征收附加费。
以上价格只限持有马来西亚护照者。
行程表所列明的交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可
能因应不同出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。然
而报名后有所更动的话，我社将另作个别通知。
行程、膳食及住宿的先后次序，以当地地接待社(地接)
的安排为准。
若天气状况不佳，额外加选内的景点或活动将不会被取
代且不能退款。若当地旅游景点不开放给旅客参观或游
览，将安排另一个旅游景点取代。

备注： 如果乘搭廉价航空行程不包括机上餐饮，除非特别
备注。
全程由英文導游讲解，領隊翻譯，如需其他语言讲
解，必须在报名时提前通知我社。我社尽可能另作
安排。
任何三人房均以折叠床为标准。
建议您参加团体出发旅游购买旅游保险以测安心，
详情请向您的旅游顾问询问。
确保您的权益，请详尽查阅我社之报名细则，谢谢。

1.

2.

如要取消所预定的旅行团，必须以书面形式进行,
以避免任何误会。如果本公司于出发的45天前收
到取消预定通知,本公司将征收每人RM200.00 。 
如果取消预定通知是于出发前的44天或以下获得,
将征收以下的手续费。 
=>若已报名而通知取消–RM200(每人)
=>出发前45天或以上–RM1,000(每人)
=>出发前30–44 天通知取消–RM2,000(每人)
=>出发前8–29天通知取消–50% 旅费(每人)
***出发前少于7天或机票已发出–100%旅费(每人)
***临时缺席者，不可退费。

ADULT【ALL IN】
(SINGLE ROOM)

ADULT【ALL IN】
(TWIN/TRIPLE SHARING)

CHILD WITH BED
【ALL IN】

CHILD TWIN【ALL IN】
(1 CHILD SHARE WITH 1 

ADULT IN A ROOM)

CHILD NO BED
【ALL IN】
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Cancellation Policy for Group Tour Packages 
Quotation given is based on minimum 16 adults, Tour fare will 
increase if less than 16 adults.
Due to the instability of the Airport Taxes & Fuel Surcharge.We B&T 
Holiday Tours Sdn. Bhd. will have rights to alter the differences cost 
incurred. 
The above Tour Fare valid for Malaysia Passport Holder Only.
Flight details, itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary 
above are subject to change according to different departure date 
without prior notice. Any changes after booking will inform accordingly.
The sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to 
the final adjustment of the local ground operator.
If the weather is poor, certain extra activities or attractions will not be 
replace nor will they be refunded.  However, if said attraction is not 

Terms & conditions : open to visitors, we will replace it with another point of 
attraction.
If flying with low-cost airline, meals are not included, unless 
otherwise noted.
Principally tour commentary will be conducted in English and 
will be translated by the tour leader. However,, other languages 
can be arranged on request basis.
Customers are bound to follow the group’s schedule/itinerary. 
Triple room sharing will base on extra roll in bed basis.
It is recommended that you purchase travel insurance, for more 
details, please inquire from your travel agent.
To ensure the benefit of consumer, please refer to the standard 
terms & conditions of our Booking Information.

1.

2.

*IN THE EVENT WHERE THIS IS A DISCREPANCY BETWEEN THE ENGLISH 
AND CHINESE VERSION, THE CHINESE VERSION SHALL PREVAIL. 

Cancellation of booking must be made in writing to avoid any 
misunderstanding. If the company receives notice to cancel 45 
days or more before the date of departure, a basic administrative 
fee of RM200.00 per person will be levied. 
If notice of the cancellation is received 44 days or less before the 
date of departure the following charges will apply. 
=> Once booking made, a basic administration charges – 
      RM200 Per person.
=> 45 days & above before departure – RM1,000 Per person.
=> 30 – 44 days before departure – RM2,000 Per person.
=> 8 – 29 days before departure – 50 % of Tour fare.
      *** 7 days& less or TICKETED – 100% of tour fare Per person.
      ***<No-Show> will be non-refundable.

Meet and greet upon arrival. Travel to 【Barossa Valley】, a region 
renowned for its strong wine heritage, Bavarian villages and its natural 
beauty. Visit to discover the secrets of the 【Whispering Wall】 and later 
to 【Seppelts Winery】 for a winery tour and wine tasting session. 
Continue to 【Chateau Barossa】, a Boroque-style chateau filled with 
one of the world’s greatest collections of Meissen porcelain, antique 
furniture, tapestries and paintings. Atop of 【Menglers Hill Lookout】 
for a spectacular view of Barossa. 

早餐后，前往参观坐落在风景如画的阿德莱德山，历史悠久的【汉多
夫德国村】。在德国村，各种各样的小礼品商店将带给您体验当地的
文化及艺术。接着到【BEERENBERG果酱工厂】购买当地著名的果
酱、沾酱及酱料，随后到【黑氏巧克力】了解巧克力工厂的历史背景，
可可豆的来源和做巧克力的过程。下午到澳洲最大的室内特产市场
之一，拥有140多年历史的【阿德莱德中央市场】，新鲜土特产林林总
总，五彩缤纷。
A�er breakfast, travel to 【Adelaide Hills】, stop at 【Hahndorf Village】, 
Australia’s oldest surviving German Settlement. Shopping stop at 【Beeren-
berg Farm】 for their local made products including jams, spreads and 
condiments. Later to 【Haigh’s Chocolate Factory】, to learn the history 
of Haigh’s and see the process of making chocolate. Spend the 
a�ernoon exploring the 【Adelaide Central Market】, famous for its 
fresh produce.

阿德莱德                            【早/午/晚餐】
Adelaide                                                                                 【B / L / D】

第3天
DAY 3

保育动物在其中栖息，因此被称为“没有围栏的动物园”。前往【海豹
湾保育公园】，园区内绵延的海滩和丘岩灌木丛是近千头澳洲海狮，
接着驱车到袋鼠岛的最西端【弗林德斯蔡司国家公园】，这里有经海
风，海浪和雨水洗礼的【神奇岩石】和【旗舰拱门】，附近还可以看到新
西兰毛皮海豹。最后到【汉森湾野生保护区】，一起在尤加利树上寻找
树熊的踪影。
A�er breakfast, depart and travel to 【Cape Jervis】 for ferry ride to 
【Kangaroo Island】 – Australia’s third-largest island and has sever-

al nature reserves to protect the remnants of its natural vegetation 
and native animals. Enjoy the scenic drive to the 【Seal Bay Conser-
vation Park】, you will have the opportunity to immerse yourself in 
the beautiful surrounds of this colony and spot the endangered sea 
lions. Spend the a�ernoon at 【Flinders Chase National Park】, 
renowned as a sanctuary for native Australian animals. The tour will 
take you to the rugged southern coastline for a walk on 【Remarkable 
Rock】 and 【Admirals Arch】. Our final stop will bring you to walk 
among the eucalypts looking for Koalas at 【Hanson Bay Sanctuary】.

早餐后，驱车前往【杰维斯角】搭乘渡轮前往【袋鼠岛】，澳洲第三大自
然岛屿，岛上四分之一的面积被定为国家公园和保护区，有多种本土

阿德莱德     /    袋鼠岛     /     阿德莱德     【早/午/晚餐】
Adelaide     /     Kangaroo Island    /      Adelaide        【B / L / D】

第4天
DAY 4 早餐后, 告别这座美丽的城市, 带着美好的记忆乘搭客机回返家园。

A�er breakfast, bid farewell to these beautiful destination and transfer 
to airport for your international flight back to homeland. 

阿德莱德    新加坡     新山                  【早餐】
Adelaide     Singapore      Johor Bahru                          【B】

第6天
DAY 6

全天自由活动。
Free at your own leisure.

阿德莱德                                  【早餐】
Adelaide                                                                                              【B】

第5天
DAY 5


